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OBČINA LOVRENC NA POHORJU 

OOBBČČIINNSSKKII  SSVVEETT  
Spodnji trg 8, 2344 Lovrenc na Pohorju 

Tel.: 02 – 63 00 550; Fax: 02 – 63 00 560; e-mail:obcina@lovrenc.si – spletna stran: lovrenc.si 
 
Številka:0321-0004/2019 
Datum: 28. 06. 2019 
 
 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 
 
 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (v nadaljevanju: 

svet), ki je bila v ČETRTEK, 27.6.2019, v prostorih Prireditvenega centra Lovrenc na 
Pohorju, z začetkom ob 18.00 uri. 

 
PRISOTNI: 
 

1.   ŽŽuuppaann::  Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči). 
 

2.   ČČllaannii  oobbččiinnsskkeeggaa  ssvveettaa: Simona Grobelnik - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA 
RAKOVNIKA, Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, - Rok 
Urnaut, ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, Blaž Kraner - 
ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, Marta Steinbacher ZDRAV 
LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, Sanja Miljuš Herman - LISTA 
SANJO ZA ŽUPANJO, Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI, 
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI. 

 

3. Odsotni: Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI, neopr., Alenka 
Deutsch - SDS – SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA, opr., Staša Pernat 
Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO, opr. 

  

4. Ostali prisotni: Bronislava Paulič, mag. Danilo Španbauer, Klavdija Hartman, PP 
Ruše – namestnik komandirja Milan Polajžer, MIRM Robert Merc in Dejan Dušej, 
Dušan Jakop.  

 
 
Opomba: Župan prisotne opozori: 
"Na podlagi 28. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju  
(UGSO, št. 63/17), se seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju zvočno 
in slikovno snema za potrebe priprave zapisnika in za namen objave na uradni 
spletni strani občine in obveščanja javnosti, o čemer so vsi prisotni seznanjeni in 
s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava Občine 
Lovrenc na Pohorju. Zvočni in slikovni posnetek bo objavljen na uradni spletni 
strani Občine www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po objavi seje." 
 
 
 

http://www.lovrenc.si/
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AD/1 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 

 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

Na podlagi liste prisotnosti je župan ugotovil sklepčnost Občinskega sveta Občine 
Lovrenc na Pohorju (v nadaljevanju: člani sveta). 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 

Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih 8 članov OS od 
12, kolikor jih OS šteje.  
Na podlagi 19. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. 
člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), 
je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno veljavno 
sklepa. 
 
Na podlagi 30. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 
predsedujoči poda naslednje pojasnilo. 
Na sejo so vabljeni štirje zunanji razlagalci gradiv, zato predlaga, da na podlagi 33. 
člena Poslovnika občinskega sveta te točke obravnavamo prednostno in spremenimo 
vrstni red posameznih točk dnevnega reda, glede na to, kako bodo zunanji razlagalci 
prisotni. 
 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, bo na podlagi 33. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju med sejo 
spreminjal vrstni red posameznih točk dnevnega reda, glede na to, 
kako bodo zunanji razlagalci prisotni. 

 
Navzočih je 7 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 7 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
 
 

AD/2 

PREGLED IN POTRDITEV SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE IN 
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE LOVRENC NA POHORJU 
 
Župan pove, da so sklepi realizirani, oziroma so v fazi realizacije in da v razpravo 
skrajšan zapisnik 3. redne seje OS. 
 
Razprava: 
 
Ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje 
 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na podlagi 31. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, na 4. redni 
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seji, dne 27.6.2019, sprejme skrajšan zapisnik 3. redne seje 
Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, z dne 18.4.2019. 

 
Navzočih je 7 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet. 
 

Župan zaključi točko dnevnega reda: Pregled in potrditev skrajšanega zapisnik 3. redne 
seje in pregled realizacije sklepov. 
 
 
 

AD/3 

PREGLED IN POTRDITEV SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE IN 
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE LOVRENC NA POHORJU 
 
Župan pove, da je sklep realiziran in da v razpravo skrajšan zapisnik 1. dopisne seje 
OS. 
 
Razprava: 
 
Ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje 
 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na podlagi 31. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, na 4. redni 
seji, dne 27.6.2019, sprejme skrajšan zapisnik 1. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, z dne 3.6.2019. 

 
Navzočih je 7 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet. 
 

Župan zaključi točko dnevnega reda: Pregled in potrditev skrajšanega zapisnik 1. 
dopisne seje in pregled realizacije sklepov. 
 
 
 

AD/4 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Župan pove, da so vsi člani sveta med gradivom prejeli predlog dnevnega reda 3. redne 
seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, ki ga da v obravnavo. 
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1. Ugotovitev sklepčnosti.  

2. Pregled in potrditev skrajšanega zapisnika 3. redne seje in pregled realizacije sklepov. 

3. Pregled in potrditev skrajšanega zapisnika 1. dopisne seje in pregled realizacije sklepov. 

4. Potrditev dnevnega reda 4. redne seje. 

5. Volitve in imenovanja. 

-Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD Maribor. 

6. Informacije župana. 

7. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta. 

8. Seznanitev s poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 
2018. 

9. Seznanitev s Trendi varnostnih pojavov v letu 2018 na območju občine Lovrenc na 
Pohorju. 

10. Obravnava in potrditev dobitnikov priznanj Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju 
za leto 2019. 

11. Obravnava in sprejem soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene storitve pomoč 
družini na domu. 

 
Razprava: 
 
Župan ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje 
 
4.SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju 

sprejme naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti.  

2. Pregled in potrditev skrajšanega zapisnika 3. redne seje in pregled realizacije 
sklepov. 

3. Pregled in potrditev skrajšanega zapisnika 1. dopisne seje in pregled 
realizacije sklepov. 

4. Potrditev dnevnega reda 4. redne seje. 

5. Volitve in imenovanja. 

-Imenovanje predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD 
Maribor. 

6. Informacije župana. 

7. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta. 

8. Seznanitev s poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Maribor za leto 2018. 

9. Seznanitev s Trendi varnostnih pojavov v letu 2018 na območju občine 
Lovrenc na Pohorju. 

10. Obravnava in potrditev dobitnikov priznanj Občinskega sveta Občine 
Lovrenc na Pohorju za leto 2019. 

11. Obravnava in sprejem soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene storitve 
pomoč družini na domu. 

 
Navzočih je 7 članov sveta. 
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ZA je glasovalo 7 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in sprejem dnevnega reda. 
 
 

AD/5 

VOLITVE IN IMENOVANJA 
-IMENOVANJE PREDSTAVNIKA LOKALNE SKUPNOSTI V SVET LOKALNIH 

SKUPNOSTI CSD MARIBOR 
 
Simona Grobelnik, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
pove, da je komisija izvedla postopek imenovanja v Svet lokalnih skupnosti CSD 
Maribor. Za imenovani svet sta bila poslana dva poziva in sicer zato, ker je bila v prvem 
pozivu nomotehnična napaka, se je poziv ponovil. Na ponovni poziv sta prispela dva 
predloga in sicer za Katarino Pernat in Heleno Petrič. Komisija predlaga občinskemu 
svetu v imenovanje Katarino Pernat. 
 
Razprava. 
 
Predsedujoči ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje predlog KMVI. 
 

5. SKLEP: Na podlagi 17. člen Zakona o spremembah in dopolnitvah 
Zakona o socialnem varstvu (ZSV-H, Uradni list RS, št. 54/2017), 15. člena 
Sklepa o ustanovitvi CSD Maribor (Uradni list RS Št. 30/18), Statuta Občine 
Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17), je Občinski svet Občine Lovrenc na 
Pohorju, na 4. redni seji dne, 27.06.2019, sprejel  

  
SKLEP 

 
O imenovanju predstavnika lokalne skupnosti Občine Lovrenc na Pohorju v Svet 

lokalnih skupnosti CSD Maribor, Zagrebška cesta 72, 2000 Maribor 
 

I. 
v Svet lokalnih skupnosti CSD Maribor se kot predstavnika Občine Lovrenc na 
Pohorju imenuje 
 

Katarino Pernat, Žagarska pot 5, 2344 Lovrenc na Pohorju 
 
Navzočih je 7 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 6 članov sveta. 
PROTI je glasoval en član sveta. 
 
Sklep je sprejet. 
 

Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Volitve in imenovanja - Imenovanje 
predstavnika lokalne skupnosti v Svet lokalnih skupnosti CSD Maribor. 
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AD/6(9) 
SEZNANITEV S TRENDI VARNOSTNIH POJAVOV V LETU 2018 NA OBMOČJU 

OBČINE LOVRENC NA POHORJU 
 
Namestnik komandirja PP Ruše Milan Polajžer razloži trende varnostnih pojavov za leto 
2018 na območju občine Lovrenc na Pohorju. 
 
Župan se zahvali za razlago in pove, da je trende obravnaval tudi Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Lovrenc na Pohorju. 
Pove, da iz gradiva izhaja, da smo neproblematična občina, opažamo pa želje javnosti 
po namestitvah cestnih ovir. Gre za nekaj prehitrih posameznikov, vendar pobude na to 
temo jemljemo resno. 
 
Špela Španbauer, predsednica Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu pove, 
da je svet trende varnostnih pojavov obravnaval in predlagal, da se s tem seznani tudi 
občinski svet. Svet obravnava vse pobude občanov glede prometnega režima, 
spremljanje prekoračitve hitrosti, postavljanja cestnih ogledal, imamo tudi tabelo črnih 
točk, … . 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu poziva občane, da pobude glede 
varnosti in preventive pošiljajo na spletni naslov obcina@lovrenc.si.  
 
Razprava: 
Anžej Bečan pove, da opaža zmanjšanje števila preventivnih akcij. Ali je to kadrovski 
problem ali zmanjševanje programa? 
 
Milan Polajžer odgovori, da je to predvsem zaradi kadrovske podhranjenosti na policiji. 
Iz poročila izhaja, da je manj kaznivih dejanj in potem je avtomatsko manj prisotna 
policija. Rajonski policist pa redno sodeluje z Osnovno šolo Lovrenc na Pohorju. 
 
Tomaž Sušec pove, da ne opaža prekoračitev hitrosti. Na cesti Slepnica je narejenih 
šest cestnih ovir, v trgu pa ni nobene. 
 
Maksimiljana Obrulj pove, da prihaja do prekoračitev hitrosti tudi na Kovaški cesti. 
 
Anžej Bečan pove, da je v naselju prekoračena hitrost posameznikov. Meni, da bi morali 
uporabljati novejše modernejše označbe zmanjševanja hitrosti, npr. navidezna zožitev s 
črtami. 
 
Simona Grobelnik pove, da je neprilagojena hitrost resnični problem centra kraja. 
Vpraša pa, kakšna je preiskanost kaznivih dejanj zoper premoženje. 
 
Milan Polajžer pove, da je preiskanost kaznivih dejanj zoper premoženje nizka, saj na to 
vplivajo različni dejavniki in je težko ugotoviti povzročitelja, če ga ne dobiš na delu. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje 
 

6. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se na 4. redni seji, 
dne 27.6.2019, seznani s Trendi varnostnih pojavov za leto 2018 na 
območju občine Lovrenc na Pohorju. 

 
 

mailto:obcina@lovrenc.si
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Navzočih je 7 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 7 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Seznanitev s Trendi varnostnih pojavov v 
letu 2018 na območju občine Lovrenc na Pohorju. 
 
 

AD7(8) 
SEZNANITEV S POROČILOM O DELU MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN 

REDARSTVA MARIBOR ZA LETO 2018 
 
Dejan Dušej, Medobčinski inšpektor, poda poročilo medobčinskega inšpektorata. 
 
Robert Merc pa poda poročilo medobčinskega redarstva. 
 
Razprava: 
Tomaž Sušec opozori na smetišče pri odcepu »Juhart«. Kljub odvozom ostajajo kupi 
smeti. Predlaga namestitev table z napisom »STROGO PREPOVEDANO ODLAGANJE 
ODPADKOV«. 
Odstranitev kesonov za steklo in papir se ni izkazalo kot dobro. 
 
Simona Grobelnik pove, da je to že konstanten problem, zato predlaga, da se postavi 
keson za mešane odpadke. 
Zanima pa jo, kako je z odstranitvijo oziroma z reševanjem stavb, ki se podirajo in so 
nevarne. V kakšnem času se pričakuje rešitev? 
 
Dejan Dušej odgovori, da to traja kar nekaj časa. 
 
Predsedujoči zaključi razpravo in da v odločanje 
 

7. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju se na 4. redni seji, 
dne 27.06.2019, seznani s Poročilom Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva Maribor za leto 2018 na območju občine Lovrenc na Pohorju. 

 
Navzočih je 7 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 7 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Seznanitev s poročilom o delu 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2018. 
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AD/8(6) 
INFORMACIJE ŽUPANA 

 
Župan poda naslednje informacije: 

- Falska pečina – prometna varnost odseka ceste, ki pelje mimo Falske pečine, je 
iz leta v leto slabša. Kljub temu, da so čez skale razpete žičnate mreže, se na 
cesto kruši večje kamenje. Letos je bila cesta že nekaj dni zaprta zaradi 
zemeljskega plazu in padlih dreves. Rešitve so nedvomno zelo kratkoročne, saj 
se erozija nadaljuje ob vsakem malo večjem dežju. Nevarni odsek se zaključi z 
mostom, ki je prav tako dotrajan. V zvezi s to problematiko je bil sestanek z 
upravljavcem ceste CP Ptuj. Z dopisom pa smo obvestili tudi sosednjo občino 
Ruše in Ministrstvo za infrastrukturo DRSI. Dopis je posredoval SPV občine 
Lovrenc na Pohorju. Na tej problematiki delamo resno, saj večina naših občanov 
uporablja to cesto. 
 

- Omejitev hitrosti skozi naselje Činžat – SPV v dopisu na DRSI zaradi velike 
ogroženosti otrok in občanov predlaga omejitev hitrosti na 60 km. 

 
- Kohezija: Odvajanje in čiščenje – izdelana je študija izvedljivosti, ki je priloga 

vloge za kohezijska sredstva. Vloga bo vložena do konca julija 2019. 
 

- Rekonstrukcija državne ceste – V teku je sklepanje pogodb z lastniki zemljišč 
(postopek vodi DRI). V Lovrencu je načrtovan sestanek 17.7.2019 z vodjo 
sektorja za vzdrževanje in varstvo cest gospo Liljano Herga. Na DRSI je 
načrtovan sestanek, 25.7.2019, s Tomažem Wilenpartom in Tomažem Kokotom, 
na katerem bodo pregledali in dogovorili smernice nadaljnjih aktivnosti 
rekonstrukcije državne ceste. 

 

Investicije: 

Cesta vstaje I: Občina Lovrenc na Pohorju je v proračunu za leto 2019 zagotovila 
sredstva za rekonstrukcijo občinske ceste Cesta vstaje I. Dela rekonstrukcije 
zajemajo obnovo ceste v širini 4 - 4,5 m z odvodnjavanjem, ureditev pločnikov za 
pešce v širini 1,3 m, izgradnjo 14 parkirnih mest pri cerkvi Sv. Radegunde ter 
posodobitev cestne razsvetljave. Začetek dela je predviden s 1.7.2019. 
Stanovalce ob tej cesti prosimo za strpnost. 

Most čez potok Slepnica: V neurju 1.6.2017 je bil poškodovan most na občinski cesti 
LC 362411 Slepnica – Lovrenc – Vuhreški most. Občina Lovrenc na Pohorju je 
na objektu zaradi omejenih finančnih sredstev izvedla zgolj najnujnejša 
sanacijska dela in s tem omogočila njegovo začasno prevoznost, saj predstavlja 
ta lokalna cesta pomembno in najkrajšo povezavo naselij Rdeči Breg in Recenjak 
z občinskim središčem. Zaradi izjemno močnih nalivov ter porasta hudourniških 
voda, je potok Slepnica povzročil številne poškodbe mostu in betonskih 
podpornikov. Posledično sedaj pristopamo h kompleksnejši obnovi objekta, ki bo 
zajemala tudi ureditev in zavarovanje brežine ter dna potoka. V postopku oddaje 
javnega naročila je bil za izvedbo del izbran ponudnik UB PROJEKT  d.o.o., 
Kaplja vas 47, 3312 PREBOLD, s katerim je bila 19.6.2019 sklenjena gradbena 
pogodba za ponudbeno ceno 62.232,05 € (z DDV). 26.6.2019 je bila izvedena 
uvedba izvajalca v delo, v mesecu avgustu pa je predviden začetek del na 
objektu. Rok za izvedbo del je 30.9.2019. Vse stanovalce in druge udeležence v 
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prometu prosimo, da upoštevajo razmere na gradbišču in v prometu ter s 
strpnostjo in razumevanjem pripomorejo k uspešnemu zaključku del. 

Most pri cerkvi v Puščavi: V letu 2005 je bil izdelan PZI projekt za obnovo vozišča za 
most. Projekt je izdelan zgolj na predpostavki dopustne obremenitve za osebna 
vozila. Ker projektantska firma več ne deluje, preverjamo dane projektne rešitve. 
K projektu so podali soglasje tako ZVKD, kakor tudi Direkcija RS za vode. Naše 
stališče je, da bi most moral prevzeti še vsaj prevoz reševalnih vozil. Pred leti je 
bila vsa dokumentacija predan ŽU Sv. Marija v Puščavi, ki je nameraval v lastni 
režiji izvesti dela, vendar do tega ni prišlo in so lani projekt vrnili občini. 

Sanacija brežin Slepnice: V letu 2017 je bila močno poškodovana občinska prometna 
infrastruktura, predvsem ob vodotoku Slepnica. Na območju tega vodotoka 
poteka občinska kategorizirana lokalna cesta. Brežine potoka ob tej cesti so 
ogrožale omenjeno lokalno cesto do te mere, da je bilo cestišče na nekaterih 
delih zožano. V delu je v preteklem letu sanacijo brežin potoka Slepnice izvedlo 
vodnogospodarsko podjetje, del pa je ostal neizveden. Po izdelavi projektne 
dokumentacije ter pridobitvi vodnega soglasja smo dela izvedli sami preko 
domačega podjetnika. Sanacijo izvajamo tudi na cesti Slepnica -Štancer- 
letališče, prav tako na odseku Ceste na Kumen in Lehen-Uran. 

Redno vzdrževanje občinskih cest: Izvajajo se dela rednega vzdrževanja, 
prioritetno odvodnjavanje, gramoziranje z uvaljanjem, na nekaterih cestah so 
načrtovane tudi ureditve brežin. Naročila za ta dela so že izdana. 

OPN: 21.5.2019 je župan sprejel stališča do pripomb iz javne razgrnitve dopolnjenega 
osnutka OPN. Sledijo še druga soglasja in končni rok po pogodbi je 31.10.2019. 

Reševanje reklamacij: Reklamirali smo izvedena dela rekonstrukcije LC Činžat-
Fišer žaga in LC Ceste na Kumen. Še pred iztekom garancijske dobe je 
ugotovljeno, da sta cesti močno poškodovani. 

Cene: Od koncesionarja Nigrad smo prejeli zahtevo po povišanju cene čiščenja. Občina 
bo ukrepala skladno z določili koncesijske pogodbe, ki v teh primerih zahteva 
predhodno revizijo poslovanja koncisionarja. 

 

- Vodooskrba – Pridobivamo ponudbe za izvedbo hidravljičnega modela in 
izračun za javni vodovod Lovrenc na Pohorju, s pomočjo katerega bo izdelan 
hidravljični model za cca. 50 km vodovodnega omrežja, izvedene meritve na 
terenu, analiza obstoječe porabe vode in analiza potreb. 

Občina Lovrenc na Pohorju je dne 4.6.2019 pričela z obnovo dela javnega 
vodovoda in sicer z zamenjavo azbestnih cevi, ki potekajo od zajetja Šlaus do 
vodohrana Bitner.  Lovrenc na Pohorju ima močne vodne vire. Da jih bomo lahko 
uporabljali še mnogo let, moramo poskrbeti za njihovo vzdrževanje in obnovo. 
Občina Lovrenc na Pohorju si prizadeva, da bi bila tudi v primeru 
preobremenjenosti ostalih dveh zajetij zaradi vse pogostejših suš in drugih 
vremenskih neprilik, ki vplivajo na porabo vode, z vodo samooskrbna. Z 
zamenjavo azbestnih cevi, bo vod od zajetja Šlaus do vodohrana Bitner v celoti 
obnovljen in bomo lahko občanom zagotavljali vodo tudi iz omenjenega zajetja. 
Za obnovo odseka javnega vodovoda je občina iz proračuna namenila 18.000 
EUR. Z vzpostavitvijo dovoda vode iz zajetja Šlaus v vodohran Bitner, se bo 
delno razbremenil dovod vode iz vodohrana Hojnik.   Naslednja investicija, ki jo 
načrtujemo na področju vzdrževanja in obnove vodovoda, je obnova vodohrana 
Bitner, s katero bomo dosegli še boljši nadzor nad delovanjem vodohrana, 
predvsem pa kontrolirano spremljanje porabe in zdravstvene ustreznosti pitne 
vode občanom. 
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- Naslednje investicije: 

V juliju bomo pričeli z deli na pokopališču v Puščavi, odkop in odvoz zemljine na 
zgornjem zidu, nato gradbeno obrtniška dela na samem zidu. 
Kolesarske poti – Naročena je idejna zasnova in projektna dokumentacija ob strugi 
Drave do HE Fala. 
V juliju bo potekala sanacija vhodnih vrat v občini. Prav tako se bodo pričela dela na 
vhodni lopi pri cerkvi Sv. Radegunde.  
V osnovni šoli se nadaljuje sanacija kletnih prostorov, nameščajo se tlaki, sledi še 
nameščanje opreme. 

 
- Javni razpisi – društva so že dobila odločbe iz razpisa za prireditve, kmalu bo končano 

točkovanje tudi za športno področje. 
 

Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Informacije župana. 
 

Seji se je pridružila članica sveta Sanja Miljuš Herman. 
 
 
 

AD/9(7) 

POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
Tomaž Sušec predlaga, da če je cesta pod Falsko pečino nevarna in so ogrožena 
človeška življenja in imamo o tem strokovno mnenje, se naj to pove in se naj uporablja 
cesta čez Selnico ob Dravi. 
Veliko sredstev je namenjenih sanaciji ceste Štancer letališče (ali je sanacija potrebna) 
– po kakšnem ključu se izvajajo rekonstrukcije cest. Imamo odseke, ki so zelo nevarni, 
predvsem v zimskem času in ob njih živi veliko občanov, pa ne pridejo na vrsto za 
sanacijo. 
Kakšno je stanje z vodovodom na Rdečem bregu in kdaj lahko računajo na vodovod na 
Recenjaku, saj so ponekod vodni viri usahnili. 
Predlaga, da se naj ob cesti Slepnica trava pokosi nekoliko prej. Cesta je namenjena 
tudi kolesarjem in je zaradi visoke trave zelo nepregledna. Meni, da je potrebno kositi 
več krat. 
Ali je planirano popravljanje asfaltne podlage? 
Kako je z obvozom pri sanaciji mostu na Slepnici? 
Smetišče pri odcepu »Juhart«. Kljub odvozom ostajajo kupi smeti. Predlaga namestitev 
table z napisom »STROGO PREPOVEDANO ODLAGANJE ODPADKOV«. 
Odstranitev kesonov za steklo in papir se ni izkazalo kot dobro. Predlaga, da jih 
postavimo nazaj. 
 
Župan pove, da kot je bilo že v informacijah povedano, nevarnost na Falski pečini 
jemljemo resno. Glede nevarnosti strokovno mnenje še ni izdano. Gre predvsem za 
strokovno mnenje, da ne govorimo samo o opažanjih in da skupaj z občino Ruše ter 
državo naredimo korake naprej in da se sanacije pečine lotimo resno. Meni, da je zato 
pritisk na določene inštitucije kar potreben. 
Glede košnje trave ob cestah pove, da imamo po programu načrtovanj dve košnji. V 
kolikor bomo načrtovali več košenj, bo potrebno zagotoviti več sredstev v rebalansu. Če 
je to nujno potrebno, bomo to tudi naredili. 
Glede vodovoda bomo dali pisni odgovor. 
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Danilo Španbauer pove, da smo za vodovod Rdeči breg uporabno dovoljenje že 
pridobili in večina uporabnikov vodo že uporablja. Gre za tri krake in sicer proti 
Sadoniku, drugi proti Prnavslu in tretji krak od hišne številke 3 do 3c. Rdeči breg je v 
glavnem pokrit. 
Recenjak – pri gospodu Sušecu rešujemo oskrbo s cisterno. Za večji poseg pa trenutno 
ni kohezijskih sredstev. 
 
Maksimiljana Obrulj vpraša, zakaj se sproti ne sanirajo udarne jame na makadamskih 
cestah. Predlaga popravilo makadamskih cest z delavci režijskega obrata. 
Ali so pripravljene smernice glede turizma in kakšno je sodelovanje s sosednjimi 
občinami? 
V kraju zelo manjkajo koši za pesje iztrebke. 
Opozori na nevarni odsek med Puščavo in Ruto, saj drevesa nevarno visijo v cesto. 
Vpraša, kako daleč je strategija turizma. 
 
Župan pove, da je za makadamske ceste narejen popis del in program sanacij, naročen 
pa je že tudi ustrezen material in dela se sedaj izvajajo. Glede režijskega obrata pa 
pove, da kot vsi vemo, imamo tam samo enega zaposlenega in javne delavce in za 
predlagane dodatne dejavnosti potrebujemo novo zaposlitev. 
O koših pove, da jih kupiti ni nobena težava, nekdo pa jih bo moral tudi čistiti, to pa je 
težava. 
Glede smernic turizma smo v navezavi s sosednjimi občinami, oziroma dogovor je z 
občino Zreče. Pregledujemo pešpoti, kolesarske poti, ki jih bomo vključili v ustrezne 
brošure sosednjih občin. 
 
Sanja Miljuš Herman poda pisne pobude in vprašanja članice sveta Staše Pernat 
Lesjak: 
V sosednjih občinah je zasledila razpise za sofinanciranje malih čistilnih naprav. 
Predlaga, da bi lahko tudi Občina Lovrenc na Pohorju v prihodnje objavila takšne 
razpise in aktivno reševala to področje, naj čim prej pristopi k oblikovanju strategije 
glede reševanja odpadnih voda za gospodinjstva, ki ne bodo nikoli priključena na javno 
kanalizacijo. 
Kakšen je napredek pri oblikovanju Pravilnika o sofinanciranju dejavnosti društev, ki so 
organizirana na področjih, ki ne spadajo pod športno ali kulturno področje (upokojenci, 
turizem, razne zveze (borci, veterani, častniki, ..)? 
Predlaga preučitev možnosti izvedbe razpisov za sofinanciranje društev v dveh rokih 
(pomladanski in jesenski razpis). 
 
Sanja Miljuš Herman poda še svoja vprašanja in pobude: 
Nadalje predlaga, da se prouči možnost za umiritev prometa skozi trg, pred pričetkom 
obnove ceste. 
Predlaga, da bi že sedaj pristopili k pripravi brošure za občane glede pravilnega načina 
kurjenja. 
Ker še vedno ni dobila odgovora glede gasilskega vozila, ponovno postavlja vprašanje, 
koliko bo stalo gasilsko vozilo. Eno je cena vozila, drugo pa je, koliko bo to občino stalo. 
 
Župan odgovori: 

- Male čistilne naprave – pripravljamo odlok. 
- Pravilnik o sofinanciranju ostalih društev je pripravljen. 
- Razpis za društva (prireditve) je včasih že bil v dveh rokih, zatakne se vedno pri 

sredstvih, ki so enaka in ko se sredstva delijo, je prvi del tako majhen, da so 
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društva za organizacijo Jezernikovih dni dobila zelo mala sredstva za izvedbo. 
Zato je v preteklosti bila sprejeta odločitev, da se razpis ne deli. Saj še vedno od 
neizkoriščenih sredstev ostanejo ostanki, ki jih lahko koristimo za prireditve ob 
koncu leta. 
Pri drugem razpisu je navadno težava v realizaciji in zaključku leta. Dela je sicer 
dosti več, da pa se izvesti. 

- Glede umirjanja prometa smo že odgovorili. Mnenja so različna, saj samo 
umirjanje ni dovolj, ampak bolj ozaveščenost posameznika. 

- Gasilsko vozilo – meni da je prav, da damo pisno informacijo na naslednji seji. 
Vloge za LAS so pripravljene, natančnih podatkov naprej pa nismo mogli 
pridobiti, zaradi načina razpisov, saj kandidiramo na različne sklade. Zdaj imamo 
natančne podatke, ki so zajeti v DIIPU. 

 
Anžej Bečan pohvali za bolj pogostno informiranje, več bi lahko pisali o načrtovanju in 
izvajanju investicij, čaka še na kakšno pisno informiranje. 
Predlaga, da še pred praznikom v Puščavi uredimo ograjo na lesenem mostu in 
postavimo fizične prepreke za zaporo mostu. Očistiti bi morali cesto z druge strani za 
parkiranje. 
Ali se razmišlja o parkirišču pri pokopališču v Puščavi? Da pobudo, da se ob cesti uredi 
makadamsko parkirišče. 
Zanima ga režim v našem fitnesu, uporaba, kdo skrbi za nadzor, kakšna je najemnina, 
kdo skrbi za amortizacijo, vzdrževanje. Kako je s članarino? O tem na spletni strani ni 
našel nobene informacije. 
 
Župan pove, da so informacije o investicijah, ki so se že začele na občinski spletni 
strani. Investicije so opisane z roki začetka in zaključka del, kdo je izvajalec, … . Vsi 
stanovalci ob določeni investiciji pa dobijo pisno obvestilo tudi domov, kjer jih 
obveščamo o izvedbi del, o režimu in podobno. 
Za most v Puščavi je bila informacija dovolj izčrpna. Projekt bo v letošnjem letu 
zaključen. Do praznikov v Puščavi pa bo poskrbljeno za varnost in prehod preko tega 
mostu. 
Kar se tiče fitnesa pove, da je bila občinska investicija v rekonstrukcijo in naprave 
fitnesa prireditvenega centra. Občani lahko brezplačno uporabljajo te naprave, nadzor 
je zgolj s strani informatorjev, podpisujejo pa se izjave o lastni vadbi in odgovornosti na 
napravah. Tukaj je potreben celovit pristop. Občina pa ni tisti dejavnik, ki bi se lahko 
ukvarjala s to dejavnostjo. Poiskati moramo nekoga, ki bo tukaj videl svojo tržno nišo in 
mu oddati prostore v najem. 
 
Danilo Španbauer odgovori glede parkirišča v Puščavi in sicer, da je naše zemljišče 
samo tam, kjer stoji vežica, okrog pa je lastnik župnija Sv. Marija v Puščavi. Ob cesti bi 
se verjetno dalo dogovoriti z lastniki, tega pa v letošnjem proračunu ni. 
 
Simona Grobelnik poda pobudi: 
Pridružuje se pobudi glede informacij za investicije, ki naj bodo jasne in opremljene z 
datumi. Podobno predlaga tudi za most v Slepnici. 
Kako kaže z nastajanjem dokumenta (načrta) za sanacijo cest (kriteriji, časovnica)? 
V okviru analiz vodovoda se naj upoštevajo pobude občanov glede jemanja vzorcev. 
Trenutno je slaba voda na Delavski poti v intervalih. Prosi za pozornost. 
 
Župan pove, da dokument o načrtu sanacij (kratkoročen in dolgoročen) že nastaja. 
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Danilo Španbauer pove, da kadarkoli dobimo kakšno uradno reakcijo glede pitne vode, 
obvestimo našo odgovorno osebo za pitno vodo. Na pobudo občanov pooblaščenka 
vzame vzorec na pipi pri stanovalcih. Analize pa so objavljene na naši spletni strani. 
Informacijo o pitni vodi pa smo že velikokrat dali, lahko pa jo ponovimo. 
 
Blaž Kraner vpraša ali je pri sanaciji Ceste vstaje predvidena tudi položitev 
telekomunikacijske infrastrukture. Ali je kdo izkazal zainteresiranost za položitev 
kablov(npr. Telemach)? In kako bo s tem po glavni cesti skozi trško jedro? 
 
Župan pove, da so operaterji bili obveščeni o investiciji, vendar se ni nobeden odzval, 
tako bo občina sama položila cevi za telekomunikacijske vode in izvode na določenih 
mestih. 
Za trško jedro pa so Telekom in Telemach že partnerji pri investiciji. 
 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Pobude in vprašanje članov občinskega 
sveta. 
 
 
 

AD10(11) 
OBRAVNAVA IN SPREJEM SOGLASJA K CENI ZA IZVAJANJE SOCIALNO 

VARSTVENE STORITVE POMOČ DRUŽINI NA DOMU 
 
Klavdija Hartman razloži podlage k cenam za izvajanje socialno varstvenih storitev. 
 
Razlogi za povišanje ekonomske cene so:  
- dvig plač vsem v javnem sektorju na osnovi Dogovora o plačah in drugih stroških 

dela v javnem sektorju ( Uradni list RS, št. 80 z dne 7.12.2018), sprememba 
izhodiščnih plačnih razredov socialnih oskrbovalk, ki so se zvišali za en plačni 
razred (pravna podlaga je Aneks h kolektivni pogodbi za dejavnost zdravstva in 
socialnega varstva, ki določa, da se delovna mesta, ki so bila v letu 2017 pred 
odpravo anomalij uvrščena do vključno 26 plačnega razreda, uvrstijo za en plačni 
razred višje, delovna mesta, ki so uvrščena nad 26 plačnim razredom za 2 plačna 
razreda višje. Uslužbenci pridobijo pravico do izplačila plače postopno in sicer s 1. 
januarjem 2019 prvi plačni razred povišanja, s 1. novembrom drugi plačni razred 
povišanja; 

- uskladitev regresa za letni dopust (od 1.1.2019 znaša 868, 63 EUR);  
- povečani stroški materiala in storitev zaradi povečanih stroškov za najemnino in 

obratovalne stroške (3,5 EUR na m2 x 53 m2 = 185,5 EUR, prej samo  za 11 m2) . 
 
Ekonomska cena socialno varstvene storitve »Pomoč družini na domu kot socialna 
oskrba na domu« znaša po izračunih Zavoda Danica Lovrenc na Pohorju na delavnik 
17,42 EUR na uro v prihodnje, kar pomeni 5,32 % povišanje v primerjavi z veljavno 
ceno. Polna cena se za uporabnika v primerjavi  z letom 2018 spremeni za 0,08 EUR 
in znaša 3,69 EUR, kar je  za 2 % več kot lani. Delež Občine Lovrenc 
na Pohorju znaša 13,73 EUR, kar pomeni povišanje za 0,80 EUR oz. za 6,1 % več kot 
v letu 2018. 
 
Ekonomska cena socialno varstvene storitve pomoči na domu znaša za popoldan in 
ob sobotah 19,06 EUR na uro opravljene storitve, prispevek uporabnika je 5,33 EUR, 
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kar je za 1 EUR več v primerjavi s ceno v lanskem letu. Ekonomska cena socialno 
varstvene storitve pomoči na domu znaša 20,15 € ob nedeljah, praznikih in dela 
prostih dnevih na uro opravljene storitve, prispevek uporabnika je 6,42 EUR, kar je za 
1,00 EUR več kot cena v lanskem letu. 
 
V skladu z 99. členom Zakona o socialnem varstvu se iz proračuna Občine Lovrenc na 
Pohorju financira najmanj 50% subvencije cene neposredne socialne oskrbe 
uporabnikov in celotne stroški vodenja.  
Delež subvencije Občine Lovrenc na Pohorju za  stroške neposredne socialne oskrbe  
do sedaj znaša 80 %, preostali delež - 20 % krijejo uporabniki storitve, kar bo ostalo v 
enakem razmerju tudi v prihodnje. 
Izvajalec storitve pomoči na domu, Zavod Danica Lovrenc na Pohorju, skladno z 12. in 
40. členom Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen socialno varstvenih storitev, 
predlaga povišanje cene pomoči na domu, kot je zgoraj navedeno.  
Prav tako predlagamo potrditev usklajene cene za izvajanje pomoči na domu ob 
popoldnevih, sobotah, nedeljah in dela prostih dnevih.  
 
Razprava: 
Anžej Bečan vpraša, kako se določi, koliko ur je potrebnih za posameznika? 
Nadalje predlaga, da se naj subvencija v nadalje postopno znižuje, da se približamo 
povprečju. Po podatkih kar 30% več subvencioniramo, kot je državno povprečje. 
Pogreša primerjavo cen z državnim povprečjem. 
 
Danica Hriberšek odgovori, da delež starejših izrazito narašča. Obravnava bolanih na 
domovih je vedno bolj obsežna zaradi tega, ker iz bolnišnic prihajajo bolniki nepokretni 
in imajo potrebo po storitvi večkrat na dan. Zaradi tega se število ur povečuje. 
 
Maksimiljana Obrulj pohvali delo patronažne službe in delo s starejšimi. 
 
Simona Grobelnik pove, da se na tem področju pa ne strinja, da bi zniževali subvencijo, 
saj je to sistemski problem v državi. V primerjavi z drugimi so pri nas cene nekoliko 
nižje. Eno so dejanske oskrbe, drugo pa že meji na družbo, to pa bi se morda lahko 
povezalo z reševanjem s prostovoljstvom. 
Zanima jo, glede na dvig cen, če so dodatna sredstva zagotovljena. 
 
Župan odgovori, da zaenkrat ne, da pa jih načrtujemo v rebalansu proračuna. Tudi ta 
cena, ki je nizka, marsikomu predstavlja težavo in nekatere občine te dodatne 
subvencije povečujejo. 
 
Predsedujoči ugotovi, da ni več prijavljenih k razpravi, zato jo zaključi in predlaga v 
sprejem 
 

8. SKLEP: V skladu z Zakonom o socialnem varstvu (Zakon o socialnem 
varstvu, Ur. list RS, št. 3/07 – UPB, 114/06 – ZUTPG, 23/07 – pop., 
41/07 – pop., 61/10 – ZSVarPre, 62/10 – ZUJPS, 57/12, 39/16, 15/17-
DZ,29/17 in  52/16 – ZPPreb-1, 15/17 – DZ, 29/17, 54/17, 21/18 – 
ZNOrg in 31/18 – ZOA-A), ki v 3. odstavku 101. člena določa, da k 
cenam storitve pomoč družini na domu daje soglasje pristojni 
občinski organ; in v skladu s Pravilnikom o metodologiji za 
oblikovanje cen socialno varstvenih storitev ( Ur. List, št. 87/06, 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-0729
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-1524
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0887
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1403
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127/06, 8/07, 51/08, 5/09 in 6/12), je Občinski svet Občine Lovrenc 
na Pohorju, na svoji 4. redni seji, dne 27.6.2019, sprejel 

 
SKLEP 

 
O IZDAJI SOGLASJA K CENAM STORITEV POMOČI NA DOMU V  

OBČINI LOVRENC NA POHORJU   
1. člen 

Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju daje soglasje k cenam storitve 
pomoči na domu, ki jih je na podlagi Pravilnika o metodologiji za oblikovanje 
cen socialno varstvenih storitev predlagal izvajalec storitve - Zavod za 
patronažo in dolgotrajno oskrbo na domu, Hriberšek Danica, Lovrenc na 
Pohorju. 

2. člen 
Ekonomska cena storitve pomoči na domu, izračunana na podlagi Pravilnika o 
metodologiji za oblikovanje cen socialno varstvenih storitev, znaša na delovni 
dan dopoldan 17,42 EUR/uro, popoldan in ob sobotah 19,06 EUR/uro, ob 
nedeljah, praznikih in dela prostih dnevih pa 20,15 EUR/uro. 
 

3. člen 
Navedene cene se znižajo za subvencijo iz sredstev proračuna Občine 
Lovrenc na Pohorju v višini 13,73 EUR/uro, tako da znaša končna cena za 
uporabnika na delovni dan dopoldan 3,69 EUR/uro; popoldan in ob sobotah 
5,33 EUR/ uro, ob nedeljah, praznikih in dela prostih dnevih pa 6,42 EUR/uro. 
 

4. člen 
Priznan obseg socialno varstvenih storitev Pomoč na domu je 550 ur 
mesečno. 
 

5. člen  
Izvajalcu se dodatno odobri mesečni strošek kilometrine zaradi specifičnosti 
terena v višini 300,00 EUR. 

6. člen 
Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji 
dan po objavi, uporablja pa se od 01.08.2019 dalje. 
 

7. člen 
Z dnem začetka veljavnosti tega sklepa preneha veljati Sklep Občinskega 
sveta Občine Lovrenc na Pohorju o soglasju k ceni socialno varstvene storitve 
pomoč na domu v Občini Lovrenc na Pohorju št. 0075-0020/2017, z dne 
21.12.2017.  
 
Navzočih je 8 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 8 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet soglasno. 
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Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in sprejem soglasja k ceni za 
izvajanje socialno varstvene storitve pomoč družini na domu. 
 
 
 

AD/11(10) 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOBITNIKOV PRIZNANJ OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LOVRENC NA POHORJU ZA LETO 2019 
 
Marta Steinbacher, predsednica Komisije za priznanja, poda poročilo s seje komisije in 
pove, da je pravočasno na razpis prispelo 5 predlogov. Na podlagi razprave in 
točkovanja predlaga svetu, da se na svečani seji podelijo naslednja priznanja: 
BRONASTI GRB 
ZA VIDNE ŠPORTNE DOSEŽKE NA PODROČJU KARATEJA - JANU BREZOČNIKU.  
 
SREBRNI GRB 
ZA USTVARJANJE NA PODROČJU LUTKOVNEGA GLEDALIŠČA IN AKTIVNO DELO 
Z OTROKI - LUTKOVNI SKUPINI SOVICE.  
 
BRONASTI GRB 
ZA VEČLETNO PROMOCIJO ORIENTALSKEGA PLESA - DRUŠTVU ZA GIBANJE IN 
ZDRAVO ŽIVLJENJE HABIBAH.  
 
Na razpis je prišel tudi zelo izčrpen predlog za priznanje za gospo Jožico Pernat. 
Komisija je menila, da so rezultati časovno odmaknjeni, da bi jih težko točkovali. 
Predlagajo županu, da morda ta predlog uvrsti med svoja priznanja. 
 
Razprava: 
 
Predsedujoči ugotovi, da ni prijavljenih k razpravi, zato da v odločanje 
 

9. SKLEP: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na podlagi 14. člena 
Odloka o prazniku in priznanjih Občine Lovrenc na Pohorju (MUV 
št. 17/2009) in 10. člena Pravilnika o delu komisije za podelitev 
priznanj Občine Lovrenc na Pohorju Spominske plakete Občine 
Lovrenc na Pohorju - za leto 2019, podeli: 

JANU BREZOČNIKU  
BRONASTI GRB 
ZA VIDNE ŠPORTNE DOSEŽKE NA PODROČJU KARATEJA 
 
 
LUTKOVNI SKUPINI SOVICE  
SREBRNI GRB 
ZA USTVARJANJE NA PODROČJU LUTKOVNEGA GLEDALIŠČA IN AKTIVNO 
DELO Z OTROKI 
 
 
DRUŠTVU ZA GIBANJE IN ZDRAVO ŽIVLJENJE HABIBAH  
BRONASTI GRB 
ZA VEČLETNO PROMOCIJO ORIENTALSKEGA PLESA 
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Navzočih je 8 članov sveta. 
 
ZA je glasovalo 8 članov sveta. 
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je sprejet soglasno. 
 
 
Predsedujoči zaključi točko dnevnega reda: Obravnava in potrditev dobitnikov priznanj 
Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju za leto 2019. 
 
 
 
Predsedujoči se zahvali za prisotnost in zaključi 4. redno sejo Občinskega sveta Občine 
Lovrenc na Pohorju. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 
 
 
 
 
 
 
   Zapisnikar:           PREDSEDUJOČI 
 
 Dušan Jakop              župan Marko Rakovnik, prof. 


